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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Εκ του πρακτικού της υπ' αριθ. 3/21-1-2013 

συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας 

 

 

Αριθμός απόφασης:  28/2013 

 

Περίληψη 

 

Ορισμός εκκαθαριστών στην Δημοτική Ανώνυμη Εταιρία Ο.Τ.Α. με την επωνυμία 

«ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΒΕΡΜΙΟΥ – ΤΡΙΑ ΠΕΝΤΕ ΠΗΓΑΔΙΑ ΝΑΟΥΣΑΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ» και διακριτικό τίτλο «ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΙΚΟ 

ΚΕΝΤΡΟ ΝΑΟΥΣΑΣ – ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΟ ΠΗΓΑΔΙΑ Α.Ε.» 

 

 

Στη Νάουσα και στο Δημοτικό κατάστημα, σήμερα 21
η
  του μηνός Ιανουαρίου 2012 

ημέρα Δευτέρα και ώρα 19.00, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό 

Συμβούλιο Νάουσας ύστερα από τη με αριθμ. πρωτ. 1396/17-1-2013 έγγραφη πρόσκληση 

του Προέδρου που επιδόθηκε σε όλα τα μέλη του Συμβουλίου και στον Δήμαρχο, σύμφωνα 

με τις διατάξεις του άρθρου 67 Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87). 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών 

βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη και ονομαστικά: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 

Δημοτικοί Σύμβουλοι 

 

1. Γκαρνέτας Ιωάννης,  Πρόεδρος          21. Παρθενόπουλος Ιωάννης 

2. Τεληγιαννίδης Θεόφιλος, Αντ/δρος 22.  Υφαντίδης Αχιλλεύς 

3. Δάγγας Στέλλιος, Γραμματέας 23.   Γώγος Βασίλειος 

4. Ιτσκάρα - Θανασούλη Ευδοξία           24. Σέπκας Δημήτριος  

5. Αδαμίδης Παύλος   25. Καρτσιούνης Γεώργιος 

6. Τσαγκαλίδου - Τσεχελίδου Παρθένα 26. Λακηνάνος Αγγελάκης  

7. Βασιλείου Γεώργιος  

8. Γιαννούλης Ιωάννης          ΑΠΟΝΤΕΣ 

9. Παππάς Χρήστος  

10. Βαδόλας Εμμανουήλ  1. Λογδανίδης Ευστάθιος 

11. Παπαδόπουλος Κων/νος   2. Ράλλη Σοφία     

12. Καρυδά – Μυλωνά Μαρία                 3. Χαλκιάς Γεώργιος   

13. Ηλίας Γεώργιος  4. Δεληχρήστου - Τσίλη Ευαγγελία       

14. Γιάντσης Γεώργιος   5. Κελεσίδης Ιωάννης 

15. Βράντσης Θωμάς  6. Παπαθεοδώρου Γεώργιος        

16. Μαραντίδης Παναγιώτης 7. Παπαϊωάννου Δημήτριος    

17. Μπουρδάνος Αντώνιος        

18. Τζώρτζης Βασίλειος          οι οποίοι δεν προσήλθαν  

19. Ιωσηφίδου-Αποστόλου Παναϊλα (Ίλια)               αν και νόμιμα κλήθηκαν 

20. Φουντούλης Γεώργιος     
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

 

1. Μπαλτατζίδης Σπύρος                                            Δ.Κ.  ΚΟΠΑΝΟΥ  

2. Πασχούλας Βασίλειος      Τ.Κ.  ΑΡΚΟΧΩΡΙΟΥ 

3. Αντωνίου – Μάμαλη Μαρία    Τ.Κ.  ΕΠΙΣΚΟΠΗΣ 

4. Μωϋσίδης Αναστάσιος       Τ.Κ.  ΡΟΔΟΧΩΡΙΟΥ 

5. Αλματζής Χρήστος   Τ.Κ.  ΣΤΕΝΗΜΑΧΟΥ 

6. Γεωργιάδης Σταύρος      Τ.Κ.  ΧΑΡΙΕΣΣΑΣ 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

      

1. Τσουκαλάς Θωμάς                                                Δ.Κ.  ΝΑΟΥΣΑΣ 

2. Διάκογλου Νικόλαος   Τ.Κ.  ΜΟΝΟΣΠΙΤΩΝ 

3. Νησιώτη-Χατζηκαλλινίδου  Πετρούλα   Τ.Κ.  ΑΓΓΕΛΟΧΩΡΙΟΥ 

4. Φανιάδης Θεόδωρος                                               Τ.Κ.  ΓΙΑΝΝΑΚΟΧΩΡΙΟΥ 

5. Τσαλίλη-Θεοδωρίδου Χριστίνα    Τ.Κ.  ΖΕΡΒΟΧΩΡΙΟΥ 

6. Τομπουλίδου-Αλιτζανίδου Ζωγράφα (Φούλη)   Τ.Κ.  ΛΕΥΚΑΔΙΩΝ 

7. Τσαπακίδης Χαράλαμπος                                       Τ.Κ.  ΜΑΡΙΝΑΣ 

8. Πρόϊος Χρήστος      Τ.Κ.  ΠΟΛΥΠΛΑΤΑΝΟΥ 
 

Ο Δήμαρχος κ. Αναστάσιος Καραμπατζός προσκλήθηκε και παρίσταται στη 

συνεδρίαση.  

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η κ. Λίγγου Ελισάβετ υπάλληλος του Δήμου για 

την τήρηση των πρακτικών.  

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το  21
ο
 θέμα της 

ημερήσιας διάταξης το λόγο έδωσε στον κ. Δήμαρχο, ο οποίος είπε, ότι το Δημοτικό 

Συμβούλιο με την υπ’ αριθμ. 276/30-7-2012 απόφασή του, η οποία εγκρίθηκε με την υπ’ 

αριθμ. 8879/24-8-2012 απόφαση Γ.Γ. Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας – Θράκης 

αποφάσισε να προβεί στη λύση και εκκαθάριση  της Δημοτικής Ανώνυμης Εταιρίας 

Ο.Τ.Α. με την επωνυμία «ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΒΕΡΜΙΟΥ – ΤΡΙΑ ΠΕΝΤΕ 

ΠΗΓΑΔΙΑ ΝΑΟΥΣΑΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ» και διακριτικό τίτλο 

«ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΝΑΟΥΣΑΣ – ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΟ ΠΗΓΑΔΙΑ Α.Ε.»  η 

οποία συστήθηκε με την υπ’ αριθμ. 417/2009 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 

Νάουσας και την υπ’ αριθμ. 2540/14-12-2010 συμβολαιογραφική πράξη του 

συμβολαιογράφου Νάουσας κ.  Ιωάννη Β. Ταμπάρη. 

Στοιχεία της παραπάνω Ανώνυμης Εταιρίας καταχωρήθηκαν στο Μητρώο Ανωνύμων  

Εταιρειών  (ΦΕΚ  2298/28-4-2011 και 2309/28-4-2011 / τεύχος Ανωνύμων / Εταιρειών – 

Εταιρειών Περιορισμένης Ευθύνη και Γενικού Εμπορικού Μητρώου).  

Η εκκαθάριση της επιχείρησης όπως αναφέρεται και στην υπ’ αριθμ. 276/2-12 

απόφαση του Δ.Σ. θα γίνει από εκκαθαριστές, οι οποίοι θα ορισθούν σύμφωνα με το νόμο 

2190/1920, περί Ανωνύμων Εταιριών . 
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Στη συνέχεια έθεσε υπόψη του Συμβουλίου οικονομική προσφορά της «ΜΕΤRΟΝ 

Auditing S.A. – Ανώνυμος Εταιρία Ορκωτών Ελεγκτών Λογιστών» για τον ορισμό 

στελεχών της εταιρίας ως εκκαθαριστών της Δημοτικής Ανώνυμης Εταιρίας Ο.Τ.Α. με την 

επωνυμία «ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΒΕΡΜΙΟΥ – ΤΡΙΑ ΠΕΝΤΕ ΠΗΓΑΔΙΑ 

ΝΑΟΥΣΑΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ» και διακριτικό τίτλο 

«ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΝΑΟΥΣΑΣ – ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΟ ΠΗΓΑΔΙΑ Α.Ε.»,   η οποία 

πρότεινε, να γίνει αποδεκτή από το Δημοτικό Συμβούλιο. 

Η παραπάνω ελεγκτική εταιρία προτείνει, να οριστούν ως εκκαθαριστές οι κ.κ. 

Τιμόθεος Θ. Βλαχόπουλος που κατέχει τον τίτλο του Ορκωτού Ελεγκτή Λογιστή με αριθμό 

μητρώου 30261 και Δημήτριος Γ. Πλασταράς που κατέχει τον τίτλο του Ορκωτού Ελεγκτή 

Λογιστή με αριθμ. μητρώου 27771. 

Η προτεινόμενη αμοιβή ανέρχεται στο ποσό των 5.000 ευρώ (πλέον ΦΠΑ 23%), 

δηλαδή συνολικό πληρωτέο ποσό μετά ΦΠΑ 6.150,00 ευρώ.  

 

Ιωσηφίδου: Εγώ θέλω να ρωτήσω, γιατί αργήσατε τόσο πολύ,  αφού την απόφαση για 

την λύση την πήρατε το καλοκαίρι; 

 

Λακηνάνος: Εμείς πιστεύουμε όπως έχουμε αναφερθεί και στο παρελθόν ότι μια 

σειρά από λανθασμένες πολιτικές επιλογές και διαχειριστικές επιλογές μας έφεραν σ’ αυτήν  

την κατάσταση. Πιστεύουμε, ότι δεν υιοθετήθηκε έγκαιρα, από το  2008 - 2009  η πρότασή  

μας που μιλούσε τότε για γραμματεία και μετά για έναν δημοτικό οργανισμό μέσα στο 

Δήμο, ώστε να διασωθεί η επιχείρηση και να διασφαλιστούν και οι εργαζόμενοι. 

Πιστεύουμε επίσης ότι οι επιλογές σας ήτανε προς την κατεύθυνση των ΣΔΙΤ και την 

παράδοση γενικά του Χιονοδρομικού στον ιδιωτικό τομέα μέσω των ΣΔΙΤ και την 

ενεργοποίηση του ιδιωτικού κεφαλαίου και  γι’ αυτό ακριβώς δεν μας αφορά η εν λόγω 

εκκαθάριση και ψηφίζουμε ΛΕΥΚΟ. 

 

Γώγος:  Από την πρώτη στιγμή που έγινε ο Καλλικρατικός Δήμος, ζητήσαμε να 

μπουν ορκωτοί λογιστές, να έχουμε μία εικόνα των οικονομικών της ΔΕΤΑΒ για να 

μπορέσουμε, μήπως με τις προτάσεις μας μπορέσουμε και κατορθώσουμε να περισώσουμε 

την επιχείρηση,  να μην χάσει ο κόσμος της δουλειές τους. Δυστυχώς πέρασαν δύο χρόνια 

οικονομικά και δεν έχουμε  τα αποτελέσματα των ορκωτών λογιστών. Απ’ εκεί  και πέρα 

παίρνατε σωρηδόν αποφάσεις,   Ιδρύετε, διαλύετε, απολύονται, ενοικιάζετε.  Όλα σχεδόν 

έγιναν, εκτός από αυτό που έπρεπε να γίνει από την πρώτη στιγμή.  Τι  οικονομικά στοιχεία 

έχει η ΤΑΒ. Δεν μπορούμε να το ψηφίσουμε.   

 

Παππάς:  Μέσα στις υποχρεώσεις των ελεγκτών και των εκκαθαριστών είναι και ο 

έλεγχος των χρήσεων που ανέφερε ο κ. Γώγος. Συνεπώς να μην ανησυχεί για το ζήτημα που 

θέτει. Σχετικά με το ερώτημα της κ. Ιωσηφίδου, είναι  γεγονός και αυτό το γνωρίζετε πολύ  

καλά νομίζω, ότι ο λόγος για τον οποίο δεν πάρθηκε  η απόφαση ταυτόχρονα, είναι  γιατί 

προσδοκούσαμε και εμείς μέχρι τις 31/12/2012 μήπως τυχόν και με τις ενέργειες που είχαν 

γίνει  από τον Δήμαρχο και την ΚΕΔΕ, μήπως τυχόν μπορούσε να γίνει αλλαγή  του νόμου, 

όπου οι εργαζόμενοι και αυτών των επιχειρήσεων θα μπορούσαν να μεταφερθούν στο 

Δήμο. Περιμέναμε όπως ακριβώς για την ΚΕΠΑΠ να γίνει και για τις Α.Ε. των  ΟΤΑ. 

Δυστυχώς αυτό δεν έχει γίνει και θα πρέπει να είμαστε ξεκάθαροι. Πρώτον. Ουδείς 

εκκαθαριστής αναλαμβάνει σε μια επιχείρηση, όταν υπάρχει προσωπικό. Αυτό να το 

ξεκαθαρίσουμε. Και σε ότι αφορά τώρα την αγωνία και το  ενδιαφέρον, να πω, ότι ούτως ή 

άλλως ο νόμος  για την μετατροπή των Δημοτικών Επιχειρήσεων σε Α.Ε. έλεγε το εξής και 

δεν ήταν τυχαίο που έγινε έτσι. Ότι αν μετά  τις τρεις χρήσεις υπάρχει αρνητικό ισοζύγιο, 
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υπάρχει παθητικό, υποχρεωτικά πηγαίνεις σε λύση και εκκαθάριση. Κύριε Γώγο η ΤΑΒ 

μετατράπηκε το 2010, όπως και η ΔΕΤ.  Δεν έχουμε δύο χρόνια, είναι ο τρίτος χρόνος.  

Συνεπώς, ο δρόμος ήτανε δεδομένος ότι θα είναι αυτός. Απλούστατα, εμείς μεριμνήσαμε 

ενόψει και του διεθνούς διαγωνισμού, να τακτοποιηθούν  αυτά τα ζητήματα και κλείνω 

πάλι απαντώντας στο ερώτημα της κ. Ιωσηφίδου, περιμέναμε μέχρι τελευταία στιγμή, 

μήπως μέχρι 31/12/2012 και γινότανε κάτι για την  δυνατότητα μεταφοράς του προσωπικού 

αυτών των Α.Ε. ΟΤΑ στο Δήμο που όμως δεν έγινε. Αυτός είναι ο λόγος κ. Ιωσηφίδου. 

 

Γώγος: Να ξεδιαλύνουμε κάτι. Από την ώρα που έγινε ο «Καλλικράτης» ο νόμος  

δίνει το δικαίωμα και βλέπει  αυτές τις εταιρίες ότι ξαναϊδρύονται.  Άσχετα αν δεν έχουν 

ιδρυθεί. Άσχετα αν είναι το ίδιο Α.Φ.Μ. κ.λπ.  Δίνει περιθώριο ο νόμος να έχει δύο  

αρχικούς προϋπολογισμούς,  συν τρεις συνεχείς αρνητικούς ισολογισμούς. Δηλαδή 

δυνατότητα για πέντε αρνητικούς ισολογισμούς. Και  τότε είσαι αναγκασμένος να  κλείσεις 

την επιχείρηση. Επομένως από το  2010 μπορούσε η επιχείρηση να μείνει μέχρι το 2015.   

 

Ιωσηφίδου: Εγώ λοιπόν αυτό που θέλω να πω είναι, ότι έχει τόσο καιρό και στην 

πραγματικότητα το βρήκατε δίπορτο. Και την πήρατε την απόφαση και δεν  την πήρατε την 

απόφαση. Μήπως θα έφευγε το δημοτικό συμβούλιο μετανάστης; Θα την παίρνατε όταν θα 

το αποφασίζατε. Όταν την πήραμε νομίζω ότι  ακόμη μπορούσαμε να τους βάλουμε τους 

υπαλλήλους άλλωστε. Μετά τροποποιήθηκε.  

Παππάς: Κάνετε λάθος. 

Ιωσηφίδου: Ποτέ; Τέλος πάντων. Την κρατάτε 6 μήνες, την παίρνετε τι, για την έχετε 

καβάντζα; Θα την παίρναμε τον Νοέμβριο. Εδώ είμαστε. Μπορεί κάτι να άλλαζε.  Μπορεί 

κάτι να ήταν διαφορετικό. Δηλαδή την παίρνει την απόφαση το Δ.Σ. τον Ιούλιο και την 

κρατάτε καβάντζα. Θέλουμε την χρησιμοποιούμε, δεν θέλουμε. Δίπορτο. Γι’ αυτό  λέμε, ότι 

αυτές δεν είναι καθαρές δουλειές και θέλουμε τα στοιχεία.  Αυτό που θέλουμε εμείς είναι 

να γίνει το Συμβούλιο που ζητήσαμε και να συζητήσουμε αναλυτικά όλα αυτά τα θέματα. 

 

Βαδόλας:  Κύριε Πρόεδρε, εμένα μου κάνει εντύπωση, ένα όνειρο πολλών ετών που 

ήταν η ανάπτυξη του βουνού μας με διεθνή διαγωνισμό, να φτάνουμε στο σημείο να 

προχωράει ο διεθνής διαγωνισμός και εμείς να μένουμε σε λεπτομέρειες, να μπαίνουμε σε 

ζητήματα τέτοια. 

Ιωσηφίδου: Δεν είναι λεπτομέρειες ότι είναι κλειστό το ξενοδοχείο κύριε Βαδόλα.  

Μόνο για εσάς είναι λεπτομέρειες. 

Βαδόλας: Είναι τεράστια λεπτομέρεια μπροστά στο όραμα που έχει η Νάουσα τόσα 

χρόνια. Η δική μου η άποψη είναι κ. Ιωσηφίδου, ότι το όνειρο αυτών των Ναουσαίων 

κοντεύει να γίνει πραγματικότητα.  Και αντί όλοι μας να βοηθήσουμε σ’ αυτήν την 

κατεύθυνση, βάζουμε τώρα μικροεμπόδια και έτσι και αλλιώς  και αλλιώτικα. Αυτό ακούω 

εδώ, αυτό αισθάνομαι. Θέλω όλοι σ’ αυτήν την κατεύθυνση να είμαστε, για να πάει ο τόπος 

μπροστά.  

 

Λακηνάνος: Απλώς θέλω να σας θυμίσω για τους αρνητικούς ισολογισμούς, ότι όταν 

τέθηκε το θέμα πριν τον Καλλικράτη για την μετατροπή των Δημοτικών επιχειρήσεων σε 

Α.Ε.  σας το είχα επισημάνει εδώ πέρα μέσα, σίγουρα είχατε ισολογισμούς ότι η δημοτική 

επιχείρηση είχε αρνητικούς ισολογισμούς, άρα ενώ σας το επεσήμανα ότι με δύο 

συνεχόμενους αρνητικούς ισολογισμούς  τίθεται  σε καθεστώς εκκαθάρισης, δεν ακούσατε 

και  ψηφίσατε όλοι τότε εδώ πέρα μέσα, παμψηφεί, πριν της τότε Δημοτικής Αγωνιστικής 

Κίνησης, ψηφίσατε την μετατροπή αυτών των επιχειρήσεων σε Ανώνυμες Εταιρίες.  Απ’ 

εκεί  ξεκίνησε και ο κατήφορος. Ήταν το χρονικό ενός  προαναγγελθέντος θανάτου αυτό. 
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Παππάς: Ρητορικό το ερώτημα κύριε Πρόεδρε, αλλά ειλικρινά, αν είχε  κερδοφόρους 

ισολογισμούς η ΤΑΒ ο κ. Λακηνάνος και η Λ.Α.Σ. θα ψήφιζαν να μετατραπεί  σε  Α.Ε.; 

Δεν θα ψήφιζαν και πάλι, διότι η πολιτική τους φιλοσοφία και άποψη είναι  ξεκάθαρη, ότι 

μιλάνε για να είναι υπό την κρατική γενικότερα ομπρέλα αυτά που σε όλο τον κόσμο είναι 

επιχειρήσεις και οι κύριοι συνάδελφοι πρεσβεύουν αυτήν την πολιτική θέση.  Δεν  τους 

κακίζει κανείς γι’ αυτό. Αλλά είναι βέβαιο, ότι αφετηρία της πολιτικής τους θέσης δεν  

είναι η ανησυχία τους περί αρνητικών ισολογισμών. Είναι καθαρά  η δική τους πολιτική 

θέση, που λέει, ότι κόντρα  στην παγκόσμια πραγματικότητα, εμείς θέλουμε ένα  κρατίζων 

χιονοδρομικό κέντρο. Αυτό είναι.  Και τέλος, δεν υπάρχουν πισωγυρίσματα που αναφέρει η 

κ. Ιωσηφίδου.  Ούτε δίπορτα. Υπήρχε  μόνο μια πόρτα, αλλά θα έλεγα ένας τοίχος, που τον 

τοίχο τον βρίσκουμε εμείς μπροστά μας κάθε φορά με τις ποινικές και  οικονομικές ευθύνες 

που έχει η διοίκηση συνολικά, όταν παίρνει αποφάσεις, οι οποίες δεν τηρούνται, σύμφωνα  

με το απαράδεκτο για τις λεγόμενες Α.Ε. καθεστώς, να τηρούν διαδικασίες προληπτικού  

ελέγχου και διαδικασίες προσλήψεων ΑΣΕΠ.  

 

Δήμαρχος: Δεν ξέρω πόσες φορές έχετε ανεβεί στο Χιονοδρομικό Κέντρο κύριοι 

συνάδελφοι και ειδικότερα αυτοί που υποβάλουν ερωτήσεις, αλλά ρωτείστε πως λειτουργεί, 

πως λειτουργούσε τόσα χρόνια και τι παθητικό είχε το ξενοδοχείο. Μόνο για καύσιμα 

χρειαζόταν  20 έως 30.000 ευρώ και δούλευε μερικά Σαββατοκύριακα μόνο.  Εν πάση 

περιπτώσει, όταν είναι κλειστό το ξενοδοχείο σημαίνει ότι είναι κλειστό το χιονοδρομικό 

κέντρο; Το χιονοδρομικό δεν είναι το ξενοδοχείο. Είναι οι πίστες. Και αυτό να το 

καταλάβουμε εδώ μέσα. Έχει στα 3 χιλ.  σωρεία κλινών και στα 15 χιλ. επίσης άλλη σωρεία 

κλινών.  Ρωτήσατε κύριοι συνάδελφοι πως λειτουργούν τα άλλα 18 χιονοδρομικά κέντρα 

της Χώρας μας; Ρωτήστε και μετά να κάνετε ερωτήσεις. Και να απαριθμήσω; Από το  Σέλι 

και την Βασιλίτσα που είναι η Γενική Γραμματεία υπεύθυνη για την λειτουργία τους; Από 

τα Καλάβρυτα, το Πήλιο, τον Παρνασσό που ανήκουν  στην Ελληνική Εταιρεία Ακινήτων; 

Ο Λαηλιάς που είναι κλειστός; Το Φαλακρόν, το Βίτσι κ.λ.π; Ρωτήσατε με ποια μορφή 

λειτουργούν αυτά;  Μόνο των Καλαβρύτων είναι που ο Δήμος για να κάνει αύξηση 

κεφαλαίου πήρε δάνειο. Όλα τα υπόλοιπα ξέρετε ότι έχουν ανατεθεί σε ιδιώτες; Εάν 

πράγματι θέλουμε να βλέπουμε την πραγματικότητα και την αλήθεια και να μην κάνουμε 

κριτική για την κριτική πρέπει να  ξέρουμε τι γίνεται. Τις αποφάσεις τις πήραμε με θάρρος. 

Ορισμένοι όμως θέλουν να συνεχίσουμε να φορτώνουμε χρέη στους πολίτες. Πήραμε 

λοιπόν μια απόφαση πολιτική από  το 2005. Έχουμε μία στρατηγική, έχουμε ένα στόχο. Και 

δεν ξέρω ποιος είναι ο άλλος στόχος. Μόλις δημοσιεύθηκε στην εφημερίδα των 

Ευρωπαϊκών Κοινοτήτων και  στο Φ.Ε.Κ. ο διεθνής διαγωνισμός, καπάκι στο δημοτικό 

συμβούλιο να συζητήσουμε τα  περασμένα ξεχασμένα. Το παρελθόν. Εμείς όμως είμαστε 

αποφασισμένοι και θα πάμε μπροστά αυτό το  μεγάλο έργο που είναι όραμα όλης της 

πόλης. Και  όσο θέλετε να το αφομοιώσετε, αποβαίνει σε βάρος σας.  

 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε σε ψηφοφορία την πρόταση του Δημάρχου  και 

κάλεσε το Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.  

ΝΑΙ ψήφισαν δεκαέξι (16) σύμβουλοι οι κ.κ. Γκαρνέτας, Ηλίας, Αδαμίδης, 

Παπαδόπουλος, Μαραντίδης, Βράντσης, Ιτσκάρα, Τσαγκαλίδου, Βασιλείου, Γιαννούλης, 

Παππάς, Βαδόλας, Καρυδά,  Γιάντσης, Μπουρδάνος και Τζώρτζης.  

ΟΧΙ ψήφισαν πέντε (5) σύμβουλοι οι κ.κ. Γώγος, Σέπκας, Δάγγας,  Καρτσιούνης και  

Λακηνάνος. 

ΛΕΥΚΟ ψήφισαν πέντε (5) σύμβουλοι οι κ.κ. Ιωσηφίδου, Φουντούλης, 

Παρθενόπουλος, Τεληγιαννίδης και Υφαντίδης.  
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Το Δημοτικό Συμβούλιο 

 

Μετά από διαλογική συζήτηση και φανερή ψηφοφορία και αφού έλαβε τις διατάξεις 

του ν. 2190/1920 «περί Ανωνύμων εταιριών», καθώς και την πρόταση του Δημάρχου. 

    

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

Ορίζει ως εκκαθαριστές της Δημοτικής Ανώνυμης Εταιρίας Ο.Τ.Α. με την 

επωνυμία «ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΒΕΡΜΙΟΥ – ΤΡΙΑ ΠΕΝΤΕ ΠΗΓΑΔΙΑ 

ΝΑΟΥΣΑΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ» και διακριτικό τίτλο 

«ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΝΑΟΥΣΑΣ – ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΟ ΠΗΓΑΔΙΑ Α.Ε.»,    τα 

στελέχη της εταιρίας ΜΕΤΡΟΝ Auditing S.A. – Ανώνυμος Εταιρία Ορκωτών Ελεγκτών 

Λογιστών»  κ.κ Τιμόθεο Θ. Βλαχόπουλο που κατέχει τον τίτλο του Ορκωτού Ελεγκτή 

Λογιστή με αριθμό μητρώου 30261 και Δημήτριο Γ. Πλασταρά που κατέχει τον τίτλο του 

Ορκωτού Ελεγκτή Λογιστή με αριθμ. μητρώου 27771. 

Ως αμοιβή για την παραπάνω εργασία εγκρίνει το ποσό των 5.000 ευρώ (πλέον ΦΠΑ 

23%), δηλαδή συνολικό πληρωτέο ποσό μετά ΦΠΑ 6.150,00 ευρώ.  

 

Στην παρούσα απόφαση μειοψήφησαν οι κ.κ. Ιωσηφίδου, Φουντούλης, 

Παρθενόπουλος, Τεληγιαννίδης, Υφαντίδης, Γώγος, Σέπκας και Δάγγας Καρτσιούνης και  

Λακηνάνος.  

Ακροτελεύτια διάταξη 

 

Από τις διατάξεις της απόφασης αυτής θα προκληθεί το έτος 2013 δαπάνη σε βάρος 

του  προϋπολογισμού του Δήμου ύψους  6.150,00 ευρώ. 

Η παραπάνω δαπάνη θα καλυφθεί από τον υπό κατάρτιση προϋπολογισμό του Δήμου. 

 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αριθμό  28/2013 . 
        ...................................................................………………………………………… 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερησίας διατάξεως, λύεται η συνεδρίαση. 

Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως εξής: 

 

  

          Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                 ΤΑ  ΜΕΛΗ  

      Υπογραφή όπως στην αρχή                    Υπογραφή όπως στην αρχή 

 

Ακριβές απόσπασμα 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

 

 

 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
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